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To: 5.1.2e RAE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 10/22/2020 6:35:20 AM

Subject: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bijjongeren in corona crisis

Received: Thur 10/22/2020 6:35:20 AM

hilarisch

van:IEEE <EXEd @minvws.ni>Verzonden: donderdag 22 oktober 2020 08:33

Aan:[NEEDBEENe minvws.nl>
Onderwerp: FW: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Ter info. Hugo doet weer jeugd © ©

Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 21:48

Aan: 51.2 )SERED@ minvws.ni>; AEs)<IEE@ minvws.ni>
CC: 5.1.2e ) BERLE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Met die brug heb je ook wel een punt. Laat hem maar doorgaan dan.

Groet

vr:INCESCE© vs.
Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 21:39

JESE o minvws.ni>; SAE) HERES@ minvws ni>
@Dminvws.nl>

Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Terecht punt. Maar nu we ze al betrokken hebben bij het voornemen van de tweet, zijn we die brug feitelijk al gepasseerd.
Begrijp me niet verkeerd: Als jullie er niet comfortabel mee zijn, dan doen we nu even niks. Bij twijfel niet inhalen. Maar laten

we het niet onnodig groot maken.

Groe:, [CAERN
van:[IEEBEEinvws n>

Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 21:34

minvws.nl>;EEEED)JE minvws.nl>
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Nadeel van optie 3 is dat ze de ‘endorsement’ van Hugo publicitair zullen gebruiken.
Als vergoeding dan niet rond komt staat dat ongelukkig natuurlijk.

0
op de relatie met directie Jeugd, zij 1s ook op de hoogte van de aanvraag.

van:[IEE BEET winvws.ol-
Datum: woensdag 21 okt. 2020 6:18 PM

Aan:EEEEEE @minvws.nl>, EEE @minvws nl
Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Optie 3 lijkt me prima, mits er dan wel minimaal een paar weken tussen de twee momenten zit. Als de verwachting is dat

we komende week een knoop doorhakken over de centen, kunnen we beter alles in 1 doen.



959718

Groct JERE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

: minvws.nl>

21 okt. 2020 18:13

Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

re [EE
Dank voor het attenderen.

Ik heb[ERER van Erasmus MC verteld dat we gewoon aandacht willen geven aan de app als goed initiatief. Vervolgens
wees ze mij op de mogelijke vergoeding en dat het misschien leuker zou zijn om pas over de app te berichten als die

kogel door de kerk 1s.

We hebben nu dus twee opties. Ofwe vertellen gewoon over dit goede initiatief. Ik hetUBEREIEerteld dat dat het

oorspronkelijke plan was en is. Ofwe wachten tot er - wellicht - een vergoeding komt.

De derde optie 1s om beide te doen. Hugo twittert eind deze week over de app. En later komen we er nog eens op terug,
via zijn kanaal of dat van het ministerie, ALS er daadwerkelijk sprake is van financiéle ondersteuning van VWS-zijde.

Optie 3 Ijjkt mij niet verkeerd, omdat de vergoeding natuurlijk ook nog afgewezen kan worden en het onderwerp redelijk
actueel is nu. Hoe zie jij dat? Ik zal ook de woordvoerder even meenemen in de cc.

Groet, [ERFD

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[GEBEEN© viv ol
Datum: woensdag 21 okt. 2020 6:01 PM

Aan: )JE Go minvws nl>

Onderwerp: FW: Budget geviaagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

Beste

Zie2 bericht. Weet dat dit speelt, en dat we morgen echt nog geen toezegging kunnen geven voor de gevraagde
financiering.
Ik kan ook niet zeggen wanneer dat wel zal zijn, en of het uberhaupt rond komt.

We zijn er hard mee bezig maar kan geen goede inschatting van maken van de termijn op dit moment.

Lijkt me overweging om om bericht dan in ieder geval even uit te stellen.

Groet

| Programma Innovatie & Zorgvernieuwing | reeroor | EEEE-mail: [IEEE Gminvws.nl | v/h
5.1.2e

van:[EEEDIINBEE @ <rosmusme ni»
Verzonden: woensdag 21 oktober 2020 11:01

Aan: ICED) minvws.nj>

Onderwerp: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis



Graag wil ik je informeren over het volgende:

Ik werd gisteravond benaderd doo [EEE =» VWS die liet weten dat Hugo de Jonge a.s. donderdag een Twitter

bericht over het grow It app project wil sturen. Mogelijk zijn jullie hiervan reeds op de hoogte en is dit afgestemd?

Misschien een idee om e.e.a te linken met nieuws over financiéle ondersteuning voor een 2° ronde © ?

Met vriendelijke groet,

S MC Sophia Kinderziekenhuis
edisch Centrum Rotterdam

~2afvnag

Postbus 2060, 3000 CB Rotterdam, intern postacres| EEE

Bezoekadres: 5.1.2e Wytemaweg 8, 3015 CN Rotterdam

e-mail EE eerasmusme ni | Telefoon oro IEEE

www.erasmusmc.nl/sophia | www.erasmusmec.nl/kinderenjeugdpsychiatrie_pscyhol/

in vw fed

minvws.nl>trom:NCEE)
Sent: vrijdag 16 oktober 2020 11:33

To: 5.1.2e m.hillegers@erasmusmec.nl>
Cc: EER) <e.gerritsen@minvws.nl>;IEEE<mj.smit@ minvws.nl>

Subject: RE: Budget gevraagd voor 2e ronde eHealth/mobiele app inzet bij jongeren in corona crisis

cots JEREIk belde al even, begrijp dzt[EE Je kunt mijjjEXEX bereiken op onderstaand nummer.

size

i
groet
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